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Abstract (en)
The calibre (1) of the watch case comprises a central body (10) to which is removably fixed a peripheral body (20). In order to reduce the weight of
precious metal in the case and hence its price, the peripheral body includes a hollow (21) circuiting the calibre. A frame (25), made from a strong
but cheap material, is arranged in the hollow (21), when the two bodies are separated from one another, in order to provide the case with adequate
solidity. <IMAGE>

Abstract (fr)
La carrure (1) de la boîte de montre comprend un corps central (10) sur lequel est fixé de manière amovible un corps périphérique (20). Afin de
diminuer le poids en métal noble de la boîte et donc son prix, le corps périphérique comporte un évidement (21) faisant le tour de la carrure. Un
cadre (25), réalisé en un matériau résistant mais bon marché, est disposé dans l'évidement (21), lorsque les deux corps sont séparés l'un de l'autre,
pour assurer à la boîte une bonne solidité. <IMAGE>
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